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Odejście Benatii i przybycie Manolasa były jednymi z najważniejszych

wydarzeń tego lata w Romie. Co o tym do czego doszło wczoraj myślą

dziennikarze związani z Romą?

 

Tonino Cagnucci dla Roma Radio:

- Roma nigdy nie miała zamiaru sprzedawać Benatii, została do tego zmuszona, ale

odpowiedziała w najlepszy z możliwych sposobów, pozyskując Manolasa. Benatia

mało mi się podobał, zachował się mało przyjemnie. Benatia był jednym z

najlepszych obrońców w lidze, być może w Europie, ale również dlatego, że miał co

więcej, wydawał się Romanistą. Z tego powodu czuję się jeszcze gorzej. Mógł

oszczędzić mówienia kibicom, że zostanie. Ludzie nie są głupi. Wśród graczy do

pozyskania Manolas był najlepszy, chcieli go również Arsenal i Juventus.

 

Tony Damascelli dla RadioRadio:

- Jeśli porównamy Manolasa, który przybył dziś z Benatią, który przybył rok temu,

Grek jest mocniejszy

 

Sandro Bernardini dla Rete Sport: 

- Benatia? Jedno, dwa słowa pożegnania, jak to zrobił Marquinhos, nie byłyby

przestępstwem.

 

Mimo Ferretti dla Tele Radio Stereo:

- Jeśli mówi się ludziom, że Maicon rozpoczyna przygotowania, gdy rozpoczyna się

sezon, zaczynam się śmiać. Z tysiąca powodów trzeba wygrać z Fiorentiną. Jeśli che

się celować w mistrzostwo trzeba wygrywać od pierwszej kolejki. Garcia jest jednym

z atutów Romy.

 

Roberto Renga dla Radio Radio:

- Oczywiste, że zwycięzcą został Sissoko: zdobył pieniądze, które chciał, a Benatia
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odszedł do wielkiego klubu. Manolas? Zarobi tyle ile w pierwszym sezonie Benatia:

może to oznaczać, że w przyszłym roku to on zapuka do drzwi?

Luca Fallica dla Tele Radio Stereo:

- Maicon jest bolesną wiadomością. Trzeba wyjaśnić ostatnie zachowania, miejmy

nadzieję, że dojdzie do tego na konferencji przed meczem z Fiorentiną. Basa-

Balanta? Chciałbym pierwszego, aby zadowolić Garcię. Sądzę, że to gracz, który

najlepiej skompletuje formację.

 

Gabriele Ziantoni dla Tele Radio Stereo:

- Benatia? W zeszłym roku wyrywano sobie włosy (ja nie) z powodu sprzedaży

Marquinhosa... Manolas? Widząc jak grał w Lidze Mistrzów i na Mundialu,

przypomina Alessandro Nestę z powodu elegancji, szybkości i wyprowadzania gry.

Podoba mi się dużo bardziej niż Chiriches.

 

Augusto Ciardi dla Tele Radio Stereo: 

- Mercato nie kończy się w tym miejscu. Mimo przybycia Manolasa obrona jest

słabsza niż przed rokiem. Przyjdzie jeden z trójki Balanta, Chiriches, Basa. Lille

ponadto odpadło z eliminacji Ligi Mistrzów i może dojść do tej operacji. Może być

tak, że kierownictwo zechce zadowolić Garcię.

 

Allessandro Austini dla Tele Radio Stereo: 

- Moim zdaniem Manolas jest najbliższy typowi właściwego gracza do zastąpienia

Beantii. Nie jest Netą czy Thiago Silvą. Struktura defensywy nie zmieni się bardzo.

Jasne, że jest niewiadomą, gdyż musi poznać język i swoich kolegów.

 

Augustino Ciardi dla Tele Radio Stereo: 

- Spodziewałem się więcej po mercato na bokach obrony, nie jestem przekonany do

tych, którzy są. Trzeba jednak dać czas Ashley Coleowi na aklimatyzację. Moim

zdaniem powinno się zainwestować jeszcze w boki defensywy.
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Luigi Ferrajolo dla Radio Radio:

- Myślę, że Roma i Juventus ruszają na równi po mistrzostwo, nigdy nie myślałem, że

Giallorossi mogą być faworytami. Odejście Benatii? Jego wartość martwi mniej w

porównaniu do odejścia Conte.
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